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DEKAN ÖĞRENCĠ BULUġMASI 

12 Kasım 2024 Tarihli Dekan Öğrenci BuluĢması 

Dekan-Öğrenci BuluĢmasında öğrencilerin Ģikayet ve önerileri değerlendirilmiĢ ve 

çözüm önerileri aĢağıda sunulmuĢtur. 

Öğrenciler, Lavabolarda her zaman peçete 

olmasını  istediler. 

Peçetelerin düzensiz ve çok fazla 

kullanılması nedeni ile tasarrufa gidildiği 

ifade edilmiştir. 

Öğrenciler, Okul takımları hakkında bilgi 

istediler. 

Atletizm, Basketbol, Voleybol branşları 

öğretim elemanlarından bilgi almaları 

istenildi. 

Öğrenciler, Uzmanlıkta farklı branşların 

açılıp açılmayacağı ile ilgili bilgi istediler. 

Fakülteye hangi branş ile girildiyse o branş 

ile devam edecekleri belirtildi.  

Öğrenciler, Antrenörlük belgesi alabilmek 

için, dilekçe ile yüzme dersi alabilir miyiz 

diye sordular. 

Fakültemizin akreditasyon programında 

olması sebebi ile böyle bir şeyin şu an 

olmadığı söylendi. 

Öğrenciler, Fakültemiz Spor Yöneticiliği 

Bölümünde fizyoloji dersinin neden 

olmadığını sordular. 

Spor Yöneticiliği Bölümünde yöneticilik 

derslerinin daha ön planda olduğu Fizyoloji 

dersinin bu bölümde uzmanlaşmak üzere 

gerekli olmadığı belirtildi. Eğer öğrencilerin 

gerekli şartları sağlaması halinde çift ana dal 

yapılabileceği söylendi. 

Öğrenciler, 2. Sınıflar için Formasyon 

Eğitimi alınabiliyor mu diye sordu. 

Formasyon Eğitimi alınabilmesi için 

kontenjan dahilinde yeterli akademik not 

ortalamasına ulaşılması gerektiği belirtildi. 

Öğrenciler, Bitirme Tezi için 2209’a 

başvurabilir miyiz diye sordular. 

2209’a başvurma hakkına sahip oldukları, 

ayrıca her alan için ilgili öğretim 

elemanımızın olduğu söylendi. 

Öğrenciler, Çekirdek program değiştiği için 

üstten ders alamıyoruz neden diye sordular. 

Yönetmelik gereği birinci sınıfların 

akademik not ortalaması oluşmadığından 

üstten ders alamayacağı, ikinci sınıftan 

itibaren üstten ders alınabileceği söylendi. 

Öğrenciler, Yüksek lisans için ne 

yapmalıyız diye sordular. 

Lisans eğitiminden mezun olduktan sonra 

ALES’e girilmesi yeterli puan alınması 

durumunda açılacak yüksek lisans 

programlarına başvurulması gerektiği 

söylendi. 

Öğrenciler, Stajımı başka bir şehirde 

yapamıyoruz neden diye sordular. 

Ders Uygulaması kapsamında yapışan stajın 

eğitim alınan yerde yapılması gerektiği 

bunun MEB ile alakalı bir durum olduğu 

söylendi. 

Öğrenciler, Staj ile derslerinin çakıştığı için 

staja gidemiyoruz ne yapmalıyız diye 

sordular. 

Bunun için çalışmalara devam edildiği, 

öğretim elemanları ile bu konunun 

değerlendirilmesinin yapılacağı söylendi. 

Öğrenciler, Soyunma odalarının temizliğinin 

yetersiz olduğunu söylediler. 

Okulların ayrılması nedeniyle temizliğe 

yetişme konusunda zorluk çekildiği, ancak 

daha dikkatli olunacağı söylendi. 

Öğrenciler, C Salonu parkelerinde kabarma C Salonunun çatısının tamir edilmesinden 



olduğunu söylediler. sonra parkelerinin de yapılacağı söylendi. 

Öğrenciler, Tenis filesinin yırtık olduğunu 

söylediler. 

Sağlık Kültür Daire Başkanlığından talep 

edildiği gelince değiştirileceği söylendi. 

Öğrenciler, Aralarında bölüm ayrıştırması 

olduğunu söylediler. 

Bölümlerimizin hepsinin değerli olduğu 

sadece ders konusunda farklılıkların olduğu 

her bölümün ayrı ayrı çok önemli olduğu, 

gerek öğretim elemanı gerekse öğrencilerin 

herkesin kendisini geliştirmesi gerektiği 

söylendi. 

 

 


